

# Alarm-Sirene / Siren Alarm



Home Secure



For WIFI Network



Frequency



90 db Warning Tone



Visual Alarm

Produkt Info



Die kompakte Fontastic Smart Home Sirene für den Innenbereich alarmiert akustisch und optisch bei möglichen Gefahren. Sie dient als zusätzlicher Signalgeber für alle Fontastic Smart Home eingebundenen Sensoren. Es stehen 10 verschiedene Sounds zu Verfügung, die individuell zugewiesen werden können. Der Sabotageschutz gewährleistet dass eine eventuelle Manipulation der Sirene sofort bemerkt wird. Die Stromversorgung erfolgt über Batterien oder über den integrierten Mini USB-Anschluss. Die Sirene ist leicht zu montieren und verbindet sich problemlos mit Ihrem Heim-WLAN. Gesteuert und kontrolliert wird die Sirene über die intelligente FontaHome App für iOS- und Android( IFTTT).

**High Lights:** Kompakte Bauweise, Einfache Installation und Integration, Lauter Warnton, IFTTT

#### Technische Daten:

- WLAN Standard: Generation 4 (2,4 GHz), Range 45 m
- Lautstärke Warnton: 90db
- Warntöne: 10 verschiedene Sounds
- Stromversorgung: Micro-USB, 5V-0.1A
- Backup Stromversorgung: 2 x Batterie CR123A-3V
- Betriebstemperatur: 0°C - 40°C
- Betriebsfeuchtigkeit: 20% - 85%
- Abmessungen: 68 mm x 68 mm x 33 mm

Art.Nr: 253973

EAN: 4024559253973

The compact Fontastic Smart Home indoor siren, alarms acoustically and visually in case of any danger. It serves as an additional signal transmitter for all connected Fontastic Smart Home Sensor. There are 10 different sounds available, which can be assigned individually. The sabotage protection ensures that a possible manipulation of the siren is noticed immediately. Power is supplied via Batteries or the integrated Mini USB port. The Siren sensor is easy to install and easily connects to your home Wi-Fi via FontaHome apps. You can combine the Motion Sensor with other Fontastic Smart Home devices and control it via the FontHome app for iOS and Android.

**High lights:** Compact design, easy installation and integration, loud warning sound, IFTTT

#### Technical data:

- WiFi Standard: Generation 4 (2,4 GHz), Range 45 m
- Volume warning tone: 90db
- Warning tones: 10 different sounds
- Power supply: Micro-USB, 5V-0.1A
- Back up power supply: 2 x Battery CR123A-3V
- Operating temperature: 0°C - 40°C
- Operating humidity: 20% - 85%.
- Dimensions: 68 mm x 68 mm x 33 mm